
Trzydziesta siódma sesja Rady Miejskiej 
18 grudnia 2009 roku w Trzcińsku-Zdroju 

 
 

P R O T O K Ó Ł Nr XXXVII/ 2009 
 

Z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 
18 grudnia 2009 roku 

 
 

Miejsce obrad –sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Trzcińsku-Zdroju 
 
Czas rozpoczęcia obrad - godz. 1206 

 
Czas zakończenia obrad - godz. 1537

 
Rada w składzie - 15 Radnych 
 
W obradach uczestniczyło – 12 Radnych 
 
Brak radnych: 

1. Wiesława Pieróg 
2. Marcina Czeska 
3. Franciszka Kwiatkowskiego 

         
 
Co stanowi – 80,00% 
 

 /lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu/ 
 
W obradach uczestniczyli: sołtysi, przedstawiciele zakładów pracy i instytucji z terenu gminy 
Trzcińsko – Zdrój, burmistrzowie gminy, skarbnik gminy 
  

/lista obecności stanowi załącznik Nr 2 i 3 do niniejszego protokołu/. 
 

Obrady XXXVII sesji otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej pan Antoni Śliwiński, który 
przywitał wszystkich zebranych: radnych, burmistrzów, sołtysów i wszystkich gości obecnych na 
sesji. Stwierdził quorum na podstawie listy 10 radnych obecnych.  
 
Do punktu I. 1 Przyjęcie porządku dziennego obrad.
 
Przewodniczący obrad- Przystępujemy do przyjęcia porządku obrad, który został dostarczony 
radnym wraz z zawiadomieniem o dzisiejszej sesji. Czy są jakieś wnioski w sprawie porządku 
obrad?  
 



Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- zgłosił wniosek o poszerzenie porządku obrad o uchwałę w 
sprawie utworzenia zakładu budżetowego o nazwie „Zakład komunalny” i nadania jego statutu. (druk 
Nr XXXVII/ 409/09). 
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Wiesława Płotkowska- przedstawiła wniosek o zdjęcie z 
porządku obrad uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości (druk nr 
XXXVII/391/09) w związku z tym, że na komisji została ta uchwała zaopiniowana negatywnie. 
 
Przewodniczący obrad- kto jest za poszerzeniem porządku obrad o uchwałę w sprawie utworzenia 
zakładu budżetowego o nazwie „Zakład komunalny” i nadania jego statutu. (druk Nr XXXVII/ 
409/09). 
 
-za- 10- głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdzam, że porządek obrad została poszerzony o uchwałę w sprawie 
utworzenia zakładu budżetowego o nazwie „Zakład komunalny” i nadania jego statutu. (druk Nr 
XXXVII/ 409/09). Kto jest za zdjęciem z porządku obrad uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
zbycie nieruchomości (druk nr XXXVII/391/09) 
  
- za- 3- głosów 
- wstrzymały się – 7- osoby 
 
Przewodniczący obrad- stwierdzam, że uchwała została zdjęta z porządku obrad, kto jest za 
przyjęciem porządku obrad po zmianach? 
 
- za- 10 - głosów 
 
Przewodniczący obrad- porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 
Proponowany porządek obrad XXXVI sesji Rady Miejskiej: 
 
I.   Sprawy regulaminowe: 
1.  otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 
2.   przyjęcie porządku dziennego obrad, 
3.   przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 
II . Informacja Burmistrza Gminy. 
III. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
IV. Interpelacje i zapytania radnych. 
V. Informacja przewodniczącego komisji rewizyjnej w sprawie przeprowadzonych kontroli. 
VI. Podjęcie uchwał w sprawach: 
1.w sprawie zmian w budżecie Gminy Trzcińsko-Zdrój na rok 2009 (druk Nr XXXVII/389/09), 
2. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Trzcińsko-Zdrój na rok 2010. (druk Nr XXXVII/390/09), 
3.w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości druk Nr XXXVII/ 391/09), 
4.w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości druk Nr XXXVII/ 392/09), 
5.w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości druk Nr XXXVII/ 393/09), 
6.w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości druk Nr XXXVII/ 394/09), 
7.w sprawie wyrażenia zgody i upoważnienia Burmistrza do nabycia  na mienie Gminy Trzcińsko-
Zdrój części nieruchomości.(druk Nr XXXVII/ 395/09), 
8 .w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na części działek nr 163 i 164 
położonych w obrębie nr 4 miasto Trzcińsko-Zdrój (druk Nr XXXVII/ 396/09), 
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9. w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w drodze przetargu nieograniczonego, 
nieruchomości zabudowanej budynkiem garażowym (druk Nr XXXVII/ 397/09), 
10. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy części nieruchomości zabudowanej 
przy ul. Cmentarnej miasto Trzcińsko-Zdrój. (druk Nr XXXVII/ 398/09), 
11. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki  i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych na rok 2010. (druk Nr XXXVII/ 399/09), 
12. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomani na rok 2010. (druk Nr 
XXXVII/ 400/09), 
13. w sprawie przyjęcia Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami 
na 2010 rok. (druk Nr XXXVII/ 401/09), 
14.w sprawie regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów 
zamieszkałych na terenie Gminy Trzcińsko-Zdrój (druk Nr XXXVII/ 402/09), 
15. w sprawie ustalenia i zasad poboru opłaty targowej (druk Nr XXXVII/ 403/09), 
16.w sprawie ustalania czynszu dzierżawnego za grunty należące do zasobów Gminy Trzcińsko-
Zdrój. (druk Nr XXXVII/ 404/09), 
17.w sprawie ustalenia stawki czynszu dzierżawnego  za lokale użytkowe oraz garaże należące do 
zasobów komunalnych Gminy Trzcińsko-Zdrój. (druk Nr XXXVII/ 405/09), 
18. w sprawie ustalenia diet dla przewodniczących organów wykonawczych jednostek 
pomocniczych gminy Trzcińsko-Zdrój. (druk Nr XXXVII/ 406/09), 
19. w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju na 
2010 rok. (druk Nr XXXVII/ 407/09), 
20. w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w  Trzcińsku-Zdroju na 
rok 2010. (druk Nr XXXVII/ 408/09), 
21. w sprawie utworzenia zakładu budżetowego o nazwie „Zakład komunalny” i nadania jego 
statutu. (druk Nr XXXVII/ 409/09). 
VII. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
VIII. Wolne wnioski i informacje. 
IX. Zakończenie sesji. 
 
Do punktu I. 3 Przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 
 
Przewodniczący obrad– poinformował, że protokół został podpisany przez radnych, którzy się z 
nim zapoznali i proponuję przyjąć protokół z poprzedniej sesji bez odczytywania. 
 
- za- 10- głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdzam, że protokół z XXXVI sesji Rady Miejskiej został przyjęty 
jednogłośnie. 
 
O godzinie 1215- przybył radny pan Marek Rutka -  stan radnych na Sali 11. 
 
Do punktu II.  Informacja Burmistrza Gminy. 
 
Informację odczytał Burmistrz pan Zbigniew Kitlas- informacja stanowi załącznik Nr 4 do 
niniejszego protokołu.  
 
Przewodniczący obrad- Czy są pytania? 
 
Pytań nie zgłoszono. 
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Do punktu III. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
 
Informacje przedstawił pan Antoni Śliwiński- oprócz bieżących spraw w prowadzeniu rady brałem 
udział w uroczystościach sesji rady powiatu, przyszły do Biura rady dwa pisma z RIO w sprawie 
budżetu i wówczas to odczytam. 
 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Do punktu IV. Interpelacje i zapytania radnych. 
Przewodniczący obrad-  do Biura Rady pisemne interpelacje nie przyszły wobec powyższego 
proszę o zadawanie zapytań dzisiaj. 
 
Interpelacji nie zgłoszono. 
 
Do punktu V. Informacja przewodniczącego komisji rewizyjnej w sprawie 
przeprowadzonych kontroli. 
 
Protokoły z kontroli odczytał przewodniczący Rady pan Antoni Śliwiński- protokoły stanowią 
załączniki Nr 5 i 6 do niniejszego protokołu. 
 
Radny pan  Mieczysław Krzemiński-  protokoły zostały odczytane ale zadawanie pytań jest do pana 
przewodniczącego komisji. 
 
Do punktu VI.1 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Trzcińsko-
Zdrój na rok 2009 (druk Nr XXXVII/389/09),
 
Skarbnik Gminy pan Władysław Radecki- jest to ostatnia sesja w tym roku wobec czego musimy 
dokonać zwiększenia dochodów i wynikają one z tytułu nieodpłatnego nabycia nieruchomości i 
wpływy z opłaty eksploatacyjnej. Zmieniamy również dotacje rozwojowe. Zwiększamy dotację dla 
przedszkola. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu.  
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Wiesława Płotkowska- odpowiedziała, że była pozytywna 
opinia komisji. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty.  
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 
komisji. 
 
Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 9– głosów 
- wstrzymały się – 2- osoby 
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Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XXXVII/389/09 stanowi załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu VI.2 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 
Trzcińsko-Zdrój na rok 2010. (druk Nr XXXVII/390/09),
 
Skarbnik Gminy pan Władysław Radecki- projekt przedstawił skarbnik omówił dokładnie wydatki 
w kwocie ponad 20 milionów oraz dochody, budżetu deficyt będzie około 2 miliony złotych z tym, 
ze mamy kredyt 1 500 000 zł. Ponieważ obecnie mamy nadwyżkę budżetową. 
 
Przewodniczący obrad-  odczytał uchwały RIO w sprawie uchwały budżetowej. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu.  
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Wiesława Płotkowska- odpowiedziała, że była pozytywna 
opinia komisji. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty.  
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 
komisji. 
 
Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 
 
Radny pan Kazimierz Sandulak- jest to sesja budżetowa, ale powinniśmy powiedzieć, jakie 
stanowisko maja kluby radnych i dziwne jest to, że ani na jednej ani na drugiej komisji nie zgłoszono 
żadnych zmian. Opinia to nie dwa do pięciu tylko opinia, co dlaczego i konkretnie. To zależy od 
radnych i prowadzących moja pozycja by klub y się wypowiedziały i jest to zgodnie ze statutem. 
 
Radny pan  Mieczysław Krzemiński-  ja stawiałem na komisjach kilka wniosków ale one upadły i 
dlatego nie ma poprawek. Chodziło o inwestycje na ul. Polnej. 
 
Radny pan Kazimierz Sandulak- dzisiaj jest okazja by wnieść poprawki. W 2007r podjęliście 
uchwałę w sprawie procedury uchwalania budżetu, ale tylko na 2008r. napisaliście państwo w 
pierwszym paragrafie, że burmistrz przygotowuje budżet i kto brał udział w tworzeniu budżetu. Kto 
z jednostek organizacyjnych czy stowarzyszenia. 
 
Burmistrz Gminy pan  Zbigniew Kitlas-  to burmistrz odpowiada za budżet. Były komisje i dyskusje 
z pracownikami. 
 
Radny pan Kazimierz Sandulak-  mam pewne niejasności np. pozostałą działalność jeśli chodzi o 
57tys. zł. Na co to idzie. 
 
Skarbnik Gminy pan Władysław Radecki- pozostała działalność 57 tys. zł jest planowana na prace 
interwencyjne i roboty publiczne. 
 
Radny pan Kazimierz Sandulak-  czy w dziale 925 jest tylko na hale sportową. 
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Skarbnik Gminy pan Władysław Radecki- w zasadzie jest to na halę sportową. 130 700 zł 
wynagrodzenia i około 60tys. zł opał. Orlik jest 23 tys. zł w innym paragrafie. Tu jest też boisko 
sportowe. 
 
Radny pan Kazimierz Sandulak-  skład 41tys. zł za pobór podatków. 
 
Skarbnik Gminy pan Władysław Radecki- to jest inkaso dla sołtysów. 
 
Radny pan Kazimierz Sandulak-  jestem świadomy iż bez kredytu trudno coś zrobić ale dług rośnie 
i jest ponad 3 500 000 zł mamy zaciągniętych kredytów. 
 
Skarbnik Gminy pan Władysław Radecki- jeśli nie zaciągniemy kredytu to nie zrobimy zadań.  
 
Radny pan Kazimierz Sandulak- inwestycje z gminnych pieniędzy to 450 tys. zł plus inwestycje z 
funduszy unijnych i to mamy 9 milionów i muszą mieć zapewnienie w naszych środkach.  
 
Skarbnik Gminy pan Władysław Radecki- średnio te zdania są od 7 do 12%.  
 
Radny pan Kazimierz Sandulak-  większość inwestycji zostanie zrealizowana w 2011 roku a w 
przyszłym roku będą wybory. Będzie nowa rada i nowi burmistrzowie może i obecni. Będą 
realizować wydatki. Takie były moje wątpliwości i zapytania. 
 
Skarbnik Gminy pan Władysław Radecki-  takie same wątpliwości mam ja dużo nam pomogą te 
dotacje rozwojowe bo pozwolą one nam rozpocząć kolejne zadania i będzie tez planowany duży 
udział wydatków ze sprzedaży nieruchomości.  
 
Radny pan Kazimierz Sandulak-  Planowaliśmy kilka złotych na konserwację i remonty cząstkowe 
murów obronnych, obecnie tego nie ma, czy będzie w 2010 roku będą podejmowane prace 
konserwacyjne murów obronnych. 
 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- przewidziana jest rewitalizacja całości Trzcińska na to zadanie 
oczekujemy do marca i jak zadanie to wejdzie będziemy mieli sprawę załatwiona jeśli te pieniądze 
nie wejdą to wówczas podejmiemy zdania byśmy mogli cząstkowo wyremontować te mury i jest 
dodatkowo rezerwa celowa i ogólna i z tych pieniędzy jeśli będzie potrzeba to przeznaczymy i było 
też zdanie dotyczące obiektów sakralnych i na to również damy z tych środków.  
 
Radny pan Marek Rutka – złoże dwa wnioski odnośnie inwestycji jak powinna być zrobiona w 
roku 2010 chodzi mi o inwestycję wodociągowa na smudze i Antonowicach w latach ubiegłych 
doprowadziliśmy wodę do Tchórza i Wesołej i dobrze by było zakończyć akcentem wody i móc 
powiedzieć, że woda w Trzcińsku jest w każdej wsi. Może chociaż w 2010 roku była wykonana  
dokumentacja. Kolejny wniosek o wprowadzenie poprawki do budynków sakralnych ja bym wolał 
by takie pieniądze znalazły się w budżecie i było to około 10 tys. zł. Ja mówiłem by to robić po 
jednym kościele w roku by zrobić coś większego. Może by nie dało by się zrobić trzech kościołów 
ale byśmy zrobili chociaż jeden. By wprowadzić te wydatki nawet podpowiadał Burmistrz Szott 
skąd to wziąć  z rezerwy budżetowej. 
 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- rezerwa budżetowa, jest po to, że jeśli któryś z kościołów 
złoży wniosek to wówczas Mozę dostać i być może księża się dogadają zabytki są obiektami parafii  
i to oni powinni dbać o te nieruchomości. Lepiej byłoby te pieniądze pomnażali jeśli napiszą projekt 
i pozyskają pieniądze to wówczas my dołożymy. 
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Przewodniczący obrad-  kto jest za wprowadzeniem do limitu wydatków wodociągów Antonowice 
i Smuga na rok 2010. 
 
- za- 2- głosy 
- przeciw- 4- głosy 
- wstrzymało się – 6 osób. 
 
Przewodniczący obrad- stwierdzam, że wniosek radnego upadł kto jest za wnioskiem o 
wprowadzenie wydatków w kwocie 10 tys. zł na Kościoły 
 
- za- 2- głosy 
- przeciw- 5- głosy 
- wstrzymało się – 5- osób. 
 
Przewodniczący obrad- stwierdzam, że wniosek radnego upadł, czy ktoś jeszcze chce zabrać głos w 
sprawie uchwalenia budżetu Gminy na rok 2010. 
 
Nie zgłoszono.  
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 9– głosów 
- wstrzymały się 3- osoby 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XXXVII/390/09 stanowi załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu/ 
 
o godzinie 1339- przewodniczący obrad ogłosił przerwę 
o godzinie 1354- obrady zostały wznowione. 
 
Po przerwie brak radnego pana Marka Rutki stan radnych na Sali 11. 
 
Do punktu VI.3 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 
nieruchomości druk Nr XXXVII/ 391/09),
 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- jest to uchwała, która mówi o sprzedaży nieruchomości pod 
garażami przy ul. Krótkiej Burmistrz już po raz drugi przedkłada tą uchwałę. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu.  
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Wiesława Płotkowska- odpowiedziała, że była pozytywna 
opinia komisji. 
 
Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
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- za- 8– głosów 
- przeciw- 2- osoby 
- nie głosowała – 1- osoba 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XXXVII/391/09 stanowi załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu/ 
 
Do punktu VI.4 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 
nieruchomości druk Nr XXXVII/ 392/09),
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- jest to uchwała, która mówi o zbyciu nieruchomości również 
pod garażami ale przy blokach pomoskich. Dobrze by było uregulować stosunek prawny. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu.  
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Wiesława Płotkowska- odpowiedziała, że była pozytywna 
opinia komisji. 
 
Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 9– głosów 
- wstrzymały się – 2 osoby 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XXXVII/392/09 stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu VI.5 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 
nieruchomości druk Nr XXXVII/ 393/09),
 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- jest to uchwała, dotyczy miejscowości Strzeszów i tam mamy 
działkę na której są ruiny budynku. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu.  
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Wiesława Płotkowska- odpowiedziała, że była pozytywna 
opinia komisji. 
 
Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 11– głosów 
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Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XXXVII/393/09 stanowi załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu/ 
 
Do punktu VI. 6 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 
nieruchomości druk Nr XXXVII/ 394/09),
 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- jest to uchwała, dotyczy działki przy ul Dworcowej obok 
szkoły i była by pod budownictwo jednorodzinne. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu.  
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Wiesława Płotkowska- odpowiedziała, że była pozytywna 
opinia komisji. 
 
Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 11– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XXXVII/394/09 stanowi załącznik Nr 12 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu VI. 7 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody i upoważnienia 
Burmistrza do nabycia na mienie Gminy Trzcińsko-Zdrój części 
nieruchomości.(druk Nr XXXVII/ 395/09),
 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- jest to uchwała,  dotyczy to części działki jaką przekaże pan 
Płotkowski i zostanie tam wykonana droga przekaże on to nieodpłatnie. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu.  
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Wiesława Płotkowska- odpowiedziała, że była pozytywna 
opinia komisji. 
 
Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 11– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 9



/Uchwała Nr XXXVII/395/09 stanowi załącznik Nr 13 do niniejszego protokołu/ 
 
o godzinie 1403 przyszedł radny pan  Marek Rutka stan radnych na Sali 12 osób. 
 
Radny pan  Mieczysław Krzemiński-  dziękuję za prowadzenie tej negocjacji. 
 
Do punktu VI. 8 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
kolejnej umowy dzierżawy na części działek nr 163 i 164 położonych w obrębie nr 
4 miasto Trzcińsko-Zdrój (druk Nr XXXVII/ 396/09),
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- jest to uchwała, dotyczy to działki jaka dzierżawi pan 
Ostrowski utrzymuje je w porządku ma tam sad i Burmistrz zwraca się z prośbą by mógł dalej to 
uprawiać. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty.  
 
Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 
komisji. 
 
Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 12– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XXXVII/396/09 stanowi załącznik Nr 14 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu VI.9 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
wydzierżawienie w drodze przetargu nieograniczonego, nieruchomości 
zabudowanej budynkiem garażowym (druk Nr XXXVII/ 397/09),
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- jest to uchwała,  dotyczy ona obiektu  jaki mamy w posiadaniu 
jest to garaż obok rehabilitacji i każdą nieruchomość przeznaczamy na przetarg. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty.  
 
Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 
komisji. 
 
Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 

 10



- za- 9– głosów 
- wstrzymały się – 3- osoby 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XXXVII/397/09 stanowi załącznik Nr 15 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu VI. 10 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
umowy dzierżawy części nieruchomości zabudowanej przy ul. Cmentarnej 
miasto Trzcińsko-Zdrój. (druk Nr XXXVII/ 398/09),
 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- jest to uchwała, dotyczy to obiektu dzierżawionego 
bezumownie przez pana Śmigielskiego jest to stara kuźnia i chce kupić działkę, gdzie mógłby 
stolarnię przenieść.  
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty.  
 
Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 
komisji. 
 
Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 
 
Radny pan  Marek Rutka- na jaki okres będzie zawarta umowa. 
 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- będzie to umowa na czas określony z możliwością 
wypowiedzenia tej umowy. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 12– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XXXVII/398/09 stanowi załącznik Nr 16 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu VI. 11 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 
Profilaktyki  i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2010. (druk Nr 
XXXVII/ 399/09),
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- jest to uchwała, wynika z corocznego obowiązku uchwalenia 
programu profilaktyki do praw problemów alkoholowych na rok 2010. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty.  
 
Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 
komisji. 
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Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 11– głosów 
- wstrzymała się – 1- osoba 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XXXVII/399/09 stanowi załącznik Nr 17 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu VI. 12 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 
Przeciwdziałania Narkomani na rok 2010. (druk Nr XXXVII/ 400/09), 
 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- jest to uchwała, dotycząca gminnego programu 
przeciwdziałania narkomani i tu co roku musi być przedłożony program i zaopiniowanie uchwały 
pozytywnie. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty.  
 
Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 
komisji. 
 
Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 11– głosów 
- wstrzymała się – 1- osoba 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XXXVII/400/09 stanowi załącznik Nr 18 do niniejszego protokołu/ 
 
Do punktu VI. 13 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu współpracy z 
organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami na 2010 rok. (druk Nr 
XXXVII/ 401/09),
 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- jest to uchwała, jest to uchwała, która umożliwia współpracę z 
organizacjami pozarządowymi i przeznaczanie na ten cel środków z budżetu Gminy. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty.  
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Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 
komisji. 
 
Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 
 
Radny pan Marek Rutka- jakie przewidujemy środki dla Stowarzyszenia do Chełmu czy Kół 
gospodyń organizacje powstają są to osoby które działają społecznie i jakie środki przewidujemy na 
to działanie. 
 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- środki są zagwarantowane w budżecie a zadań żadnych nie 
określamy a my tylko rozpisujemy konkursy. 
 
Radny pan  Marek Rutka-  jakie są to środki? 
 
Skarbnik Gminy pan Władysław Radecki- jest to 140tys. zł i dotyczy to klubów sportowych. Na 
inne działania nie są zaplanowane środki. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 10– głosów 
- przeciw- 1- osoba 
- wstrzymała się – 1- osoba 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XXXVII/401/09 stanowi załącznik Nr 19 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu VI. 14 Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu udzielania pomocy 
materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie 
Gminy Trzcińsko-Zdrój (druk Nr XXXVII/ 402/09),
 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- jest to uchwał która dotyczy udzielania pomocy socjalnej dla 
uczniów by można było udzielać stypendia musi być określony regulamin zadanie to zostało 
przeniesione do zespołu administracji oświaty i został zmieniony regulamin. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty.  
 
Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 
komisji. 
 
Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 12– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
/Uchwała Nr XXXVII/402/09 stanowi załącznik Nr 20 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu VI. 15 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia i zasad poboru opłaty 
targowej (druk Nr XXXVII/ 403/09),
 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- jest to uchwała, dotyczy to opłaty targowej i burmistrz 
proponuje by opłatę targowa podnieść o 3.5%  czyli na 5,40zł.  
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu.  
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Wiesława Płotkowska- odpowiedziała, że była pozytywna 
opinia komisji. 
 
Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 10– głosów 
- przeciw- 2- osoba 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XXXVII/403/09 stanowi załącznik Nr 21 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu VI. 16 Podjęcie uchwały w sprawie ustalania czynszu dzierżawnego za 
grunty należące do zasobów Gminy Trzcińsko-Zdrój (druk Nr XXXVII/ 404/09),
 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- uchwała dotyczy ustalanie czynszu za grunty pod działalność 
gospodarczą  i garaże i zwiększenie w stosunku do zeszłego roku o 3.5%. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu.  
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Wiesława Płotkowska- odpowiedziała, że była pozytywna 
opinia komisji. 
 
Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
- za- 11– głosów 
- przeciw- 1- osoba 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XXXVII/404/09 stanowi załącznik Nr 22 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu VI. 17 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki czynszu 
dzierżawnego  za lokale użytkowe oraz garaże należące do zasobów komunalnych 
Gminy Trzcińsko-Zdrój. (druk Nr XXXVII/ 405/09),
 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- jest to projekt dotyczący stawki za lokale użytkowe o 
3,5%.wzrost w stosunku do kwoty ubiegłej. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu.  
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Wiesława Płotkowska- odpowiedziała, że padł wniosek 
formalny radnego Sandulak by stawka za lokale użytkowe była na poziomie 8,10zł. 
 
Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 
 
Przewodniczący obrad- poddał pod głosowanie wniosek radnego Sandulak ze stawką 8,10zł.  
 
- za- 3- głosy 
-przeciw- 8- głosów 
- wstrzymała się – 1- osoba 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, ze wniosek radnego Sandulak upadł, odczytał projekt uchwały i 
poddał pod głosowanie: 
 
- za- 8– głosów 
- przeciw- 1- osoba 
- wstrzymała się – 1- osoba 
- nie głosowały -2-osoby 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XXXVII/405/09 stanowi załącznik Nr 23 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu VI. 18 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia diet dla 
przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych gminy 
Trzcińsko-Zdrój. (druk Nr XXXVII/ 406/09),
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- dotyczy on ustalenia diet dla sołtysów jest to w związku z 
sytuacją prawną i ze sołtysi nie mogą mieć zwracanego abonamentu za telefony i w zależności od 
nieobecności potrącanie.  
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu.  
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Wiesława Płotkowska- odpowiedziała, że była pozytywna 
opinia komisji. 
 
Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 
 
Nie zgłoszono. 
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Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 12– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XXXVII/406/09 stanowi załącznik Nr 24 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu VI. 19 Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy 
stałych komisji Rady Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju na 2010 rok. (druk Nr 
XXXVII/ 407/09),
 
Przewodniczący obrad- na komisjach zostało to omówione i zostały naniesione poprawki i została 
ona zaakceptowana na komisji oświaty Otwieram dyskusje czy są pytania? 
 
Radny pan  Kazimierz Sandulak- plan pracy jest od lat powtarzany. Został opracowany dawno czy 
nic nie można było zmienić czy wprowadzić.  
 
Radny pan Marek Rutka- proszę o uzupełnienie projektów tych planów byśmy zajęli się 
przygotowanie do wprowadzenia uchwały o funduszu sołeckim. Może być to w komisji budżetu. Ale 
jak uzyskamy pozytywna opinię rady. 
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Wiesława Płotkowska- jeśli jest potrzeba odnośnie planu 
pracy komisji możemy to zrobić nie widzę problemu. 
 
Radny pan Marek Rutka- proszę również o zorganizowanie spotkania z izbami rolniczymi odnośnie 
podatku rolnego. 
 
Więcej pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 11– głosów 
- przeciw- 1- głos 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XXXVII/407/09 stanowi załącznik Nr 25 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu VI. 20 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji 
Rewizyjnej Rady Miejskiej w  Trzcińsku-Zdroju na rok 2010. (druk Nr XXXVII/ 
408/09),
Przewodniczący obrad-  plan pracy komisji został przedstawiony na komisji budżetu i przyjęty. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu.  
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Przewodnicząca komisji budżetu pani Wiesława Płotkowska- odpowiedziała, że była pozytywna 
opinia komisji. 
 
Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 
 
Radny pan  Kazimierz Sandulak-  zgłaszam wniosek o odrzucenie planu pracy. 
 
Przewodniczący obrad-  kto jest za odrzucenie tego projektu uchwały. 
 
- za- 2- głosy 
- przeciw- 8- głosów 
- wstrzymały się – 2- osoby 
 
Przewodniczący obrad- stwierdzam, ze wniosek radnego Sandulak został odrzucony, odczytał 
projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 8– głosów 
- przeciw- 2- głosy 
- wstrzymały się – 2- osoby 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XXXVII/408/09 stanowi załącznik Nr 26 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu VI. 21 Podjęcie uchwały  w sprawie utworzenia zakładu budżetowego 
o nazwie „Zakład komunalny” i nadania jego statutu. (druk Nr XXXVII/ 
409/09).
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- jest to uchwała która dotyczy powołania zakładu budżetowego 
i tak naprawdę sytuacja nas do tego zmusiła ponieważ nie chcemy być płatnikami VAT. Jako koszt 
kwalifikowany, bo gdyby było inaczej to gmina by musiała to oddać jako VAT.  Jako Gmina nie 
będzie prowadziła działalności gospodarczej to nie będzie to koszt kwalifikowany jako koszt tej 
inwestycji. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty.  
 
Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 
komisji. 
 
Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 
 
Radny pan Marek Rutka- jest to zbyt poważna sprawa i nie możemy mówić, ze potrzebujemy 
zakładu, bo przepadnie nam 1 200 000 zł. Musimy mieć więcej informacji na jakiej bazie to 
powstanie co z tym zakładem który to przejmie. Jeśli musimy to zrobić bo stracimy milion złotych 
co będzie wykonywał ilu będzie maił pracowników. Jeśli nawet stracimy milion złotych to nie 
kosztem ludzi odłóżmy ta uchwałę na kolejną sesję. Zbierzmy więcej informacji.  
 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott-o zakładzie budżetowym mówimy od dawna i jest o tym mowa 
od czasu jak przejęliśmy ludzi od wodociągów przejdą pracownicy na zasadzie porozumienia stron i 
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nic się tu nie zmieni dla tych osób nie mamy wpływu na działalność prywatnych przedsiębiorstw 
wszystkich pracowników przejmujemy zadnia są określone i jeśli będzie potrzeba to te zdania będzie 
przejmował. 
 
Radny pan Marek Rutka- w statucie są tylko zdania związane z typowo z kanalizacja i nic nie jest 
dokładnie sprecyzowane. Jeśli mówimy o prawnym zakładzie pana Skiby to on zatrudnia ludzi. 
 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- nie jest to moja sprawa. Co będzie pan Skiba robił i 
gospodarzył się, on ma podpisana umowę i jeśli będzie dobrze wykonywał swoje obowiązki to NIK 
mu niczego nie wypowie. 
 
 Radny pan Marek Rutka- stworzyliśmy przy Gminie komórkę, która zajmuje się wodą i okazuje 
się że miesięcznie dokładamy i  czy dalej nie będziemy dokładać. A gdzie pan był przez 20 lat. 
 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- przez 20 lat mieszkałem tutaj dokładamy do wody i 
kanalizacji i nie wiedzieliśmy jaki jest stan tych urządzeń i tylko takie działania jakie pozwolą na 
pozyskanie pieniędzy pozwoli nam racjonalnie wydawać pieniądze. Chcemy zrobić zakład 
budżetowy który będzie to obsługiwał.  
 
Radny pan Mieczysław Krzemiński- koszty i zaległości narosły przez 10 lat i Goleniów powiedział, 
że jak chcemy użytkować oczyszczalnię to musimy tam inwestować i ja mówiłem, że po roku po 
dwóch będzie woda dawała zyski, one nie będą wielkie ale my przejęliśmy wodociągi które zostały 
rozdane. Nie ma innej możliwości co roku nie będziemy kupowali ciągnika czy beczki. Nie 
będziemy mieli takich dużych kosztów inne Gminy powrotem odbudowują.  
 
Radny pan Marek Rutka- będziemy inwestować przez wiele lat. Pan Krzemiński nie jest radnym tej 
kadencji ale kilku poprzednich. 
 
Radny pan Mieczysław Krzemiński- ja nie miałem nic do powiedzenia cała gospodarka komunalna 
została sprzedana poniżej niż cena złomu była w tym momencie. 
 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- zakład budżetowy będzie zależny od Burmistrza. Burmistrz 
rozpisze konkurs na ten czas powierzymy pełnienie obowiązków to nie jest tak, ze Burmistrz znalazł 
sobie już osobę. 
 
Więcej uwag nie zgłoszono. 
 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 8– głosów 
- wstrzymały się – 4- osoby 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XXXVII/409/09 stanowi załącznik Nr 27 do niniejszego protokołu/ 
 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- podziękował za podjecie tej uchwały. 
 
Radny pan  Mieczysław Krzemiński-  czy na obsługę bieżąca dokładamy. 
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Skarbnik Gminy pan  Władysław Radecki-  tak wystarczają. 
 
Kierownik Referatu pan Piotr Bugajski – ja nie jestem kierownikiem zakładu i nie wiem dlaczego 
pan Krzemiński tak mówi. 
 
Do punktu VII. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
 
Przewodniczący obrad- na poprzedniej sesji nie zgłoszono żadnych interpelacji. 
 
Do punktu VIII. Wolne wnioski i informacje. 
Przewodniczący obrad- kto z radnych chciałby zabrać głos. 
 
Radny pan  Marek Rutka-  czy została podpisana umowa na odśnieżanie dróg gminnych. 
 
Kierownik Referatu pan Piotr Bugajski– pan Józef Skiba ma podpisana umowę na odśnieżanie i jest 
ona na czas obowiązywania tej umowy. A drogi powiatowe to usługi wykonuje zakład ROL-BUD.  
Sołtysi maja zgłaszać do pana Padoła 404 50 00. 
 
Radny pan Kazimierz Sandulak- nawiązuje do informacji chodzi mi o nagrody i zapytałem czy 
pracownicy otrzymali podwyżki i okazało się, ze otrzymali i jakie były pobudki do nagrody czy było 
to równo dla wszystkich czy były one konsultowane. Pytam, bo pan Burmistrz był ponad wszyscy 
pracownicy otrzymali podwyżki a pana Burmistrz nie. Ile osób otrzymało nagrody uznaniowe z 
okazji 11 listopada. 
 
Burmistrz gminy pan  Zbigniew Kitlas-  proszę o sprecyzowanie pytania? 
 
Radny pan  Kazimierz Sandulak- jakie były kryteria podwyżek. 
 
Burmistrz gminy pan  Zbigniew Kitlas-  zapytał pan Skarbnika czy będą podwyżki ale o tym 
decyduje Burmistrz, a nie skarbnik pieniądze były zagwarantowane w budżecie. 
 
Radny pan Kazimierz Sandulak- jakie były kryteria podwyżek jest regulamin czy według 
regulaminu. Mieszkańcy Dworcowej złożyli protest dotyczący stacji komórkowej w dalszym ciągu 
nie było zebrania z mieszkańcami konsultacji i jakie jest państwa stanowisko. 
 
Burmistrz gminy pan  Zbigniew Kitlas-  wszystko było robione zgodnie z procedurą wpływają 
protesty a wstępnie jeśli będzie taka sytuacja to nie wydam pozytywnej opinii. Moja decyzja była 
jednoznaczna bo powiedziałem, że nie wyrażam zgody na ciągniecie kabli telefonicznych i myślę, że 
moja opinia będzie przychylna dla mieszkańców. 
 
Radny pan Kazimierz Sandulak-  kpa mówi, że miał pan 30 dni na zawiadomienie do mnie 16 
grudnia wpłynął list od prezesa Kółka Rolniczego w Piasecznie pana Jana Kozaka i pisze on iż 
uchwalenie podatku rolnego było dla niego zaskoczeniem i tu podaje kilka zarzutów pierwszym było 
nie konsultowano z rolnikami czy sołtysami nie doczytano opinii izby rolnej. Nie podjęto dyskusji 
na komisji rolnictwa. Czy może się pan do tego ustosunkować. 
 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott-  jest to pismo do pana radnego i jeśli pan Kozak by napisał do 
pana Burmistrza to by odpowiedział i ustosunkował się do tego. Chce poinformować, że Burmistrz 
wystąpił do Izby Rolniczej z informacją o proponowanej stawce dotyczącej podatku rolnego i 
poruszał on ten temat na sesji i komisji. Pismo do Izby rolniczej zostało skierowane 30 października 
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zostało skierowane pismo Izba rolnicza miała czas do ustosunkowania się i odpowiedz otrzymaliśmy 
9 grudnia i dotowane jest na 24 listopada.  Pozwolę sobie przeczytać to pismo żeby zapoznać radę i 
było to po terminie. Pismo pisze, że wnioskują o obniżenie ceny skupu na poziomie 30 zł. Pismo 
zostało wysłane na interwencje. Jeśli chodzi szerzej ja informowałem Radnych że mam opinie 
prawną w tym zakresie i przeczytam tylko fragment, iż zasady określające reguły ustalania tego 
podatku Rady Gminy są uprawnione jedynie do obniżania ceny. Rada nie podjęła uchwały o 
obniżeniu ceny skupu żyta. Myślę, że podatek rolny 34,10 zł nie odbiega od innych Gmin wszystkie 
prawie gminy pozostawiły podatek na tej stawce. 
 
Radny pan Kazimierz Sandulak-  ma Pan rację, że pismo jest skierowane do mnie jako Radnego, 
ale moim obowiązkiem jest to przedstawić. Ja przyjmuje postulaty i wnioski i informuje o sposobie 
załatwienia, ja tego nie komentowałem i poprosiłem o zajęcie stanowiska. 
 
Radny pan  Marian Michniacki-  dostaliśmy kanalizację w Góralicach ale czy Czyste i Cieplikowo 
będzie objęte. 
 
Kierownik referatu pan  Piotr Radecki-  jest to miejscowość Góralce w rejonie ewidencyjnym. 
 
Dyrektor przedszkola Pani Anna Rydzewska- podziękowała za naprawę dachu na przedszkolu i 
dodam również, ze jest dach papowy który również wymaga naprawy. Otrzymała informacje, że 
będzie wymieniana elewacja i okna i za to serdecznie dziękuję. 
 
Dyrektor SP w Trzcińsku-Zdroju pani Violetta Papież- podziękowała również za wymianę okien w 
Trzcinińsku w szkole i perspektywy są bardzo dobre dla naszej szkoły bo w przyszłym roku mamy 
dostać też nowy dach i poza zlikwidowaniem talent w 2000 roku w szkole w Trzcińsku prawie nic 
nie zostało zrobione do tej pory zostały okna wymienione a moja szkoła była na samym końcu i 
dziękuję radnym i Burmistrzom. 
 
Sołtys sołectwa Gogolice pani Monika Zawisza- podziękowała również za przeprowadzony remont 
szkoły w Gogolicach. 
 
Radny pan Kazimierz Sandulak-  wnoszę o nie dołączanie mapek do uchwał jest to szkoda papieru 
i czasu pracownika. Dla radnych jest to żadna informacja. 
 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott-  byłby odwrotne sygnały od radnych i nie jest to uciążliwość.  
 
Radny pan  Marek Rutka-  pan Kazimierz ma racje i pan również ma rację bo nie wiadomo gdzie 
dokładnie te działki leżą np. że jest to obok kościoła. 
 
Radny pan Kazimierz Sandulak-  każda uchwała jest przedstawiana i nie służy to do niczego.  W 
2007 roku uczestniczył pan Burmistrz w przetargu na działkę na Osieczu i pytałem kiedy będzie 
zamiana dlaczego nie dokonano tej kwestii. 
 
Burmistrz Gminy pan  Zbigniew Kitlas- mamy umowę wstępną że zmienimy nie będzie komercji, 
że uzdrowisko w ciągu roku a ktoś musi rozpocząć pracę. 
 
Mieszkaniec Piaseczna pan Jan Kozak- chciałem wyjaśnić odnośnie tego podatku rolnego czy izba 
rolnicza się tym zajęła czy nie. Decyzja o tym podatku zapadła 30 października. Jest wysłane pismo 
do Izby Rolniczej nie o opinię tylko z informacją. Izba dostaje to 4 listopada 24 odpowiada ale jak 
decyzja zapadła 30 listopada i nie jest to wina izby tylko władzy. 
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Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- odczytał pismo do Izby rolniczej o proponowanej stawce 
podatku rolnego. Decyzja nie zapadła.  
 
Delegat Izby Rolniczej pani Aleksandra Zielińska- ja konsultowałam ta stawkę z sołtysami i 
rolnikami nie ze wszystkimi i rolnicy powiedzieli tak, ze trochę się dobrego dzieje na wioskach o 
dostali wyższe dopłaty w tym roku to oni by nie optowali za tym by ta stawkę obniżyć. Moje zdanie 
to jeśli chodzi o cenę że to jest jasne za 34 żyta się nie sprzedaje i dlatego po konsultacjach ze mną 
Biuro odpowiedziało fakt, ze długo z odpowiedzą zwlekali. Jako, że liderzy społeczności wiejskiej 
którzy mówili, że chcą mieć również inwestycje. Nikt nie lubi płacić podatków. 
 
Radny pan Marek Rutka-nie będziemy dyskutować o kwocie ale chodzi tu o sposób i ustawodawca 
wyznaczył, że w Gminie jest organ uchwałodawczy i kto jest wykonawczy i ze Radni coś 
dyskutowali nikt tego nie dyskutował dokumenty otrzymaliśmy poi fakcie ale nie możemy robić to 
w ten sposób i należy to zwrócić na komisje rolnictwa i należy to robić bardziej jawnie. Rada nie 
spełnia swoich statutowych wymogów. Burmistrz sam sobie ustalił stawkę i sobie wykonał. Nie 
możemy do tego dopuścić. 
 
Burmistrz Gminy pan  Zbigniew Kitlas- nie przedrzeźniam pana. 
 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- 9 grudnia wpłynęło pismo z Izby Rolnej i to jest pierwsza 
sesja po tym. 
 
Mieszkaniec Piaseczna pan Jan Kozak- czy jest jedyna forma żeby odpowiedź otrzymać to należy 
to zrobić na piśmie i nie potrzeba wiele czasu by na to odpowiedzieć. Była Natura 2000 i są to 
koszty dla Gminy jest to lenistwo i skrajna nieodpowiedzialność.  
 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott-  jak ja chciałbym odpowiedzieć na pana ostatnie wystąpienie 
to powiem Panu nie było to żadne wystąpienie to było propagandowe wystąpienie wyborcze. Jeśli 
chodzi o drzewa dla syna to pan nie dotrzymał wszystkich procedur. 
 
Mieszkaniec Piaseczna pan Jan Kozak- ja mam zastrzeżenia bo były drzewa z suchymi gałęziami. 
Jakim prawem wydaje się decyzje na wycięcie drzew w parku zabytkowym w Piasecznie czy 
Gogolicach. 
 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- jak pan pisze podanie, że chce pan podciąć gałęzie i  pan nie 
pisze gdzie na jakiej działce i w jakim czasie.  
 
Więcej pytań nie zgłoszono. 
 
Do punktu IX. Zakończenie sesji. 
 
O godzinie 1537 – Przewodniczący obrad zamknął XXXVII sesję Rady Miejskiej. Dziękując 
wszystkim za przybycie.  
 
 
 
Protokołowała: 
Sylwia Tyrpa 
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